
Zápis z jednání Výkonného výboru KSH Středočeského kraje konaného
dne 9. června 2020 v kanceláři OSH Praha-východ

Přítomni zaYY KSH:

Starosta KSH - p. Oldřich Lacina

Benešov - pí. Dana Vilímková

Beroun - p. Josef Štětku

Kladno -p. Martin Zuska

Kolín - pí. Kamila Havlínová

Mělník - p. František Dvořák

Mladá Boleslav - p. Ladislav Hložek

Nymburk - pí. Blanka Buryanová

Praha-qýchod - pí. Markéta Hrušková

Praha-západ- Ing. Josef Myslín

Příbram - Bc. Václav Jankovský

Rakovník -p. Zdenék Ledvinka

Krajská odbomá rada prevence - pí. Hanka Lanská

Krajská odbomá rada represe - p. Milan Růžička

Krajská odbomá rada mládeže -Ing. Aleš Karda

Omluven:

Kutná Hora - p. Jaroslav Dušek, zastoupen Ing. Alešem Kardou z KORM
Dále přítomni:

Krajská kontrolní a revizni ruda -pí. Růžena Maděrová

Aktiv ZH-p. Josef Páv

Nymburk - p. František Hep

Vedoucí kanceláře KSH - pí. Zdetlka Šindelařová

Zapisovatelka - Petra Myslínová Cejpková

Průběh jednání:

ll Zahájení - jednání bYlo zahájeno p. Oldřichem Lacinou v l6.00 hod. přivítáním přítomných.
2l Yolba zaPisovatele a ověřovatelů zápisu - na zapisovatelku je navržena pracovnice
kanceláře KSH PetraiVlyslínová Cejpková, jako ověřovatáte Ing. JoseřMyslín (prah a-zapad) a
pí. Markéta Hrušková (Praha-qýchod). o návrhu je dáno hlasovat:



Výsledek hlasování: 14 hlasů s právem hlasovat PRO, nikdo nebyl proti, jeden hlas se
zdňelhlasování. Zapisovatelka a ověřovatelé zápisu byli schváleni.

3/ Informace z jednání W SH ČMS - p. Lacina podal informace z jednání VV SH ČMS,
které proběhlo v Přibyslavi dne 4. ěervna 2020. Informuje o ukončení veškeré spolupráce
s agenturou HS Media, která má vůěi SH ČMS neuhrazené finanční závazky a věc bude
p.rojednávána před soudem. Jednáno bylo také o znaku SH ČMS, kdy bude požádánParlament
Ceské republiky o možnost vYjimky tykající se ponecháni stávajiciho znaku.

Ve dnech 27. čewence a 7.listopadu proběhnou shromáždění starostů. Na prvním z těchto
slnomáŽdění bude projednávtin rozpoěet a mělo by dojít k odsouhlasení sjezdu, jenž se bude
konat v Brně l2. prosince t. r.

Dále byl projednáván registr sportu. Zatimco v předchozích letech vkládalo sportovce do
databánepřímo ústředí, nyní toto musí dělat sbory, což se ukazuje být velký problém. P. Lacina
Prosí přítomné okresní starosty o součinnost, neboť na zuegistrované sportovce jsou
Přidělovány dotace. Přítomným starostům byl předán seznam těch, které nezaregistrovaly
sportovce.

V programu MŮj klub je vyznačeno, u kteých sboru žádajícícho dotaci nebyly doloženy volby,
jméno starosty je označeno barevně jako neplatné. Seznamy budou zaslány starostům emailem.

Dále podal p. Lacina ekonomické informace z SH ČVS tYka;ící se Hasičského domu. Všichni
nájemci měli možnost požádat o snížení nájmu. Výkonný výbor KSH byl sezntímen s výší
nájmu j ednotlivých subj ektů.

P. Lacina dále zmínil pohledávky okresů vůči SH ČivIS - ze Středočeského kraje je dluh
vYznaČen u Nymburka. Paní starostka Buryanová podala vysvětlení, že nyníby jižmělo být vše
v pořádku, neboť platba byla zaslána na začátku června.

4/ Informace z Krajské kontrolní a revizní rady - před vlastním podáním informace o
kontrolní Činnosti poblahopřál p. Lacina kvýznamnému životnímu jubileu paní Maděrové,
předsedkyni KKRR.

Paní Maděrová informuje o kontrole v kanceláři KSH, která se konala po skončení nouzového
s]avu. VŠe bYlo v pořádku, drobné závady byly odstraněny 1a místě. Upozorňuje na nutnost
dokonČit kontrolu na OSH Kladno za ičasti zástupce SH ČMS, kdy pri následné kontrole
v listoPadu loňského roku nebyly odstraněny všechny závady, zqména tisk výdajových
dokladŮ, které dle metodiky musí obsahovat podpis osoby přijímající hotovost. p. Lacina
doPlňuje, Že zaústředí se kontroly zúčastní Ing. Jirota a pí. Šímová Qiž předjednáno). Termín
kontrolY dohodne p. Zuska s pí. Maděrovou dle časorných dispozic purri.ie.tní oSH Kladno.
Pan Lacina poŽádal p. Zusku o vyřízení této záležitosti do lhůty 1 měsíce. Kontrola proběhne
buď v sídle KSH Středočeského kraje či v sídle SH ČMS.

Paní Maděrová dále informovala p. Kardu o plánované kontrole na OSH Kutná Hora, kdy
PředběŽný termín je stanoven na 27 . s{pna. P. Karda se domnívá , že by neměl být s termínem
Problém, v té době se bude zauěovatnovápracovnice okresní kanceláře. Požadavky ke kontrole
budou zaslány p. Maděrovou elektronicky.

Dále PÍ. Maděrová podává informaci z Ústřední odborné rady vnitro organizační týkající se
ÚPrav v Centrální evidenci. Přišlo hodně návrhů napožadované změny, část bude realizována.
Jedna z novinek se týká generování čarového kódu, kter;ý bude tišiěn součástí papíroqých
průkazek tištěných v okresních kancelářích



5l PoŽární ochrana očima dětí a mládeže 2020 - paní Lánská informuje o vyhodnocení
krajského kola v neděli 7. června, kdy jednání KORP se zúčastnili také noví preventisté
někte4ých okresů (Mělník, Beroun a Kolín) dále byli oceněni dlouhodobí členové KORP za
jejich práci. Do nového volebního období byla opět jako vedoucí KORP navrženapaní Hana
Lánská, došlo ke schválení plránu práce. Předmětem jednání byla vize ujednotit POODM ve
vŠech okresech, neboť pouze část okresů spolupracuje na vyhodnocení s HZS. Všichni přítomní
starostové okresů obdrželi výsledkovou listinu krajského kola POODM, ceny budou zakoupeny
pí. Lánskou, kancelář KSH připravila diplomy, medaile jsou objednány. Paní Lánská
poděkovala pracovnici kanceláře KSH za zpracováni zápisu z jednání.

6/Krajské kolo v požárním sportu -p. Růžička sepřipojil k poděkovánízazptacovánizápisu
kanceláři KSH a následně nastínil představu uspořádat soutěž pouze v požámích útocích dle
pravidel požámiho sportu namísto zrušeného Krajského kola v požámim sportu (2 pokusy,
jednotný soutěžní stroj). Tato soutěž by byla pojata jako Pohár starosty KSH, podmíŇou není
přímo stadion, ale může být také fotbalové hřiště. Jako termín je stanovena neděle 27 . záři2020.
Jednalo by se o kategorii muži a ženy, po dohodě s HZS by byto posláno také jedno družstvo
profesionálních hasičů.

V následné diskuzi se vyjádřili přítomní starostové, zda by souhlasili s uspořádiáním takto
upravené soutěŽe v poŽánnimsportu namísto zrušeného postupového kola. Většina s pořádáním
soutěŽe souhlasí, nicméně např. p. Hložek upozorňuje na zvýšené nároky na hygienické
Podmínky, některé dotazy se fýkají klíče, podle něhož budou z okresů vybrána soutěžní
druŽstva. Bc. Jankovský se domnívá, že by bylo vhodné, aby klíč byl zanesen do propozic,
avŠak větŠina se spíše přiklání k tomu, aby každý okres si stanovil klíč sám dle vlastních
podmínek. Z diskuze vzešlo toto resumé:

Resumé: Na základě vzájemné dohody si klíě každý okres stanoví sám - některé okresy budou
PoÍádat svou soutěž o pohár starosty, znichž vzejde nominační vítěz, jiné vyšlou vitéze
loňského kola. O uspořádání krajské soutěžeje dáno hlasovat:

Usnesení s výsledkem hlasování: 13 členů s právem hlasovat PRO,2 hlasy protin nikdo se
nezdňel hlasování. Upořádání soutěže bylo schváleno.

Z uýŠe uvedeného uyplynul ndsledující úkol: Zjistit možnosti jednotlivých okresů, kde by
bylo možné tuto soutěž uspořádat. Návrhy je třeba zaslat p. Růžičkovi.

Pro uspořádaní soutěže bude třeba zajistit dopravu jednotn}ch strojů zBílýchPoličan, místo,
kam budou dopraveny, se určí 23. óewnapři jednání Krajské odborné rady represe. Bude třeba
také zaplatit pronájem stadionu, toalety a ceny pro vítěze. P. Lacina navrhuje částku ve qýši
80.000,- Kč, proti nížnemáp. Růžička námitek.

7/ Krajské kolo v TFA - p. Růžička podal informaci o plánu uspořádat kemp TFA v Bílých
PoliČanech od 14. 8. do 16. 8. (pátek až neděle) s tím, že v péíekby se konalaporadaKORŘ a
Proběhla by příprava soutěže, v sobotu by proběhlo školení,je v plánu p ozvatvšech 5 krajských
rozhodČÍch v TFA, dále se poóítás příjezdem soutěžících a tréninkem, v neděli proběhnei outéž
v disciplínách TFA. Kapacitně tuto akci zajistitnebude v Bílých Poličanech pioblém, nráklady
jsou odhadovány na l5 tisíc.

Druhé kolo by mělo proběhnout v.Královéhradeckém kraji -jde o výběh na rozhlednuŽemov,
ztéto soutěže by postoupilo na VČn TFA ve Svitavách šóst závodnikize Středočeského kraje.
Vlastní soutěž bude probíhat v neděli 30. 8., tudíž p. Růžička navrhuje přijezdjiž v sobótu
s PřesPáním. S Úhradou nemá p. Lacina problém za KSH. Do rozpočtu na TFA je přesunuta
ěástka ve qýši 30 tis. Kč.



8/ Krajské setkání přípravek - proběhne na okrese Pruha-západ; informaci podal p. Myslín -
proběhne v neděli 20. září 2020 v Bojanovicích, je zajištěn stadión i stravování. P. Karda
doplňuje, že v tuto chvíli jsou hotové propozice. Dle vyjádření p. Myslína by neměl být problém
dodržet původní rozpočet ve v}ši 50 tis. Kč.

V kíátké diskuzi paní Vilímková navrhla uspořádat kromě přípravek další soutěž také pro starší
děti. P. Karda reaguje tím, že v záříjsou termíny již hodně obsazené a děti se budou účastnit
také jiných soutěží.

Resumé: Proběhne pouze Krajské setkání přípravek, v letošním roce nebude pořádána žádná
soutěž pro starší déti z důvodu velké obsazenosti vhodných termínů.

9/ Krajské setkání Zas|oužilých hasičů - předáno slovo p. Pávovi, ktery zminil poslední
jednání Aktivu ZH těsně před vyhlášením nouzového stavu, kdy byl Aktiv ZHrozšířen také o
komisi historie, která si klade zacilzmapovat hasičský odboj ve Středočeském kraji.  rktiv ZH
spolu s komisí plánoval návštěvu Muzea odboje v Panenských Břežanech, jež se na počátku
května z dŮvodu nouzového stavu neuskutečnila. Bude se konat ve středu 17. ěewna2020,kdy
souČasně také proběhne jednaní Aktivu ZH. Je možno přizvat také další zájemce o válečnou
historii. S ohledem na skutečnost, že jižtéméí nejsou pamětníci, je třeba se spoléhat hlavně na
písemné zánnamy. Ze schraňovaných podkladů by vznikla pliánovaná btožura o zapojení hasičů
do odboje v našem kraji.

Ve středu 3. června 2020 se mělo konat Krajské setkaní ZH v Kutné Hoře. Z důvodu
pandemické situace byla akce zrušena. P. Páv zaslaI dotaz do všech okresů na Aktivy ZH, zda
by byl zájem uspořádat setkaní na podzim. Většina dotazanych se přiklání k tomu, aby byla
akce letos vypuštěna arealizována ažpříšti rok. Starosta KSH dává hlasovat o tom, že Krajské
setkání ZH letos pořádáno nebude:

Usnesení s výsledkem hlasování: 14 hlasů s právem hlasovat PRO, 1 hlas PROTI, nikdo
se nezdržel hlasování. Krajské setkání ZH se v roce 2020 konat nebude.

P. Lacina d a|ke zvážení, kdy uspořádat vyjezdní zasedániAktivu ZH. Již předběžně předjednan
je Jihomoravský kraj, termínově přibližně v polovině srpna. VV KSH nemá proti tomuto planu
námitek.

Na Žádost p. Páva je dáno hlasovat o příspěvku na vstupné a oběd pro členy Aktivu ZH a komise
historie v rámci exkurze do Panenských Břežan, navrženáčástka činí 6 tisíc:

Výsledek hlasování: Všichni přítomní s právem hlasovat PRO' nikdo nebyl PROTI a
nikdo se nezdrŽel hlasování. Na jednání Aktivu ZH a komise historie v Panens\ých
Břežanech byla schválena částka 6 tisíc Kč.

10/ Příspěvek pro sbory na historické prapory na rok 2019 a2020 -pí. Šindelářová podala
informaci o nedodaném vyúčtování příspěvku z loňského roku. Jedná se o SDH KIy zók er.,
Mělník. Pan Dvořák přislíbil tuto skutečnost prověřit.

Kancelář KSH rozeslala k podpisu dohody na rok 2020 až2o2t - v tuto chvíli se nevrátila zpět
Pouze dohoda od SDH Mančice, okres Kolín (po skončení jednaní byli kontaktovani pí.
Havlínovou).

11/ Oslavy 140 let výročí sborů - v tomto bodě bylo zrekapitulováno, zda původně nahlášené
sbory, které se chystaly oslavit výročí 140 let svóho založení, své oslavy usŘuteční:

SDH Dolní Kralovice - není informace

SDH Žebrák - oslava qýročí byla odložena na příští rok, zatimnení stanoveno datum



SDH Broumy - oslava vlročí také odloženanarck2}2l

SDH Chlumín - zustává původní planovaný termín 26. záři2020

SDH Brandýs nad Labem- stěžejní část oslav se uskutečníII. záíí2020,celkem se bude jednat
o 3 akce

SDH Rožmitál pod Třemšínem - Il. záňí 2020 probéhne slavnostní schůze, další část oslav
proběhne o den později (slavnostní průvod, pokládaní věnců...)

l2lDotace TF'A pro mládež- p. Lacina předložil přítomným starostům tabulku s rozdělením
dotací na uspořádání TFA pro mládež. Dotazuje se přítomných starostů (týká se Kolína,
Mělníka a Benešova), zda uvedené částky souhlasí. Není si jista pouze paní Vilímková, neboť
organizace soutěŽe je plně v gesci SDH Vlašim. Pan Lacina doporuěuje částky ponechat,
protože jsou přiděleny ústředím. K tomuto bodu není dalších doplnění.

13/ Dotace TFA dospělí - rovněž zdebylapředložena tabulka přidělení ústředních dotací. Pan
Lacina navrhuje rozdělit částku ve qýši 10 tis. Kč, jež byla původně přidělena KSH,
pořadatelŮm z řad sboru. Polovinu částky navrhuje alokovat do SDH Březnice, jež bude pořádat
TFA pro mládež společně s OSH Praha-západ, avšak účetně bude soutěž směřována do SDH
Březnice. P. Myslín upozornil, že nesouhlasí počet závodníků, v tabulce je uvedeno 20, avšak
jiŽbyl na ústředí vznesen požadavek opravy na 100 závodníků. Druhá polovina částky původně
určené pro KSH by mohla být alokována do SDH Veltrusy.

Resumé: Z diskuze k tomuto bodu vyplynulo, že v případě potřeby budou původně finanční
Prostředky urČené pro KSH Středočeského kraje převedeny na pořadatelská SDH (Březnice,
Veltrusy).

14lDotace od Středočeského kraje z roku 2019 -p. Lacina podal informaci o žádosti, kterou
podal na Krajský úřad Středočeského kraje. Původní ukončení projektu této dotace mělo být již
v Červenci t. r., avŠakprctože se nekonaly plánované akce (setkání ZH, postupovákrajskákola),
byla po dohodě s p. Navrátilem podán a žádost na prodlou ženi rcalizace projektu do prosince i.
r. Této žádosti bylo ze strany KÚ Stredočeského kraje vyhověno. Ná zátUac prodloužení
realizace projektu budou na jednotlivá OSH zaslény dílčí dohody dle schváleného klíče
rozdělení.

15/ Dotace od Středočeského kraje 20201202l - p. Lacina informoval přítomné členy W
KSH, že částka ve qfši 3.300.000.- Kč pro KSH byla schválena v plné qýši na zaŠedaní
zastupitelstva Střed. kraje 20. dubna t. r. V brzké době bude podepsána smlouva a následně
bude Část dotace přerozdělena podle již osvědčeného klíče na jednotlivá OSH. Do vyúčtov:íní
IzePouŽit doklady od 1. 1. 2020 do 30. 6. 2\2I;prostředky nelzepoužítnamzdy,náqmy ana
investiční majetek nad 40 tis. Kě.

16l Zména úhrady za krajská vyznamenání - p. Lacina a pí. Šindelářová informovali o
Plánovaném naqýšení ceny za krajská vyznarnenání, neboť došlo ke zvýšení cen při nákupu
vYznamenání i ceny poŠtovného. Nové ceny budou v případě schválení VV KSH ptatit oa-t.
července 2020.

Čestné uznáníKSH (diplom a stužka): původní cena 120,-Kč, nová cena 150,- Kč
Čestné uznániKSH (diplom v rámečku pro sbory): původní cena 150,_ Kč, nová cena 160,_ Kč
Medaile svatého Floriána (samotné pouzdro s medailí a vytištěným průkazem): původní cena
200,- Kč, nová cena 210,- Kč



Medaile svatého Floriana (diplom v rámečku a pouzdro s medailí pro sbory): původní cena
300,- Kč, nová cena 310,- Kč.

Záslužnámedaile KSH Středoěeského kraje: ztstávástávajicí cena 350,- Kč

O navrženém zvýšení úhrady zawznamenaní je dáno hlasovat:

Usnesení s výsledkem hlasování: Všichni přítomní s právem hlasovat PRO, nikdo nebyl
PROTI, nikdo se nezdržel hlasování. Navýšení cen za krajská vyznamenání bylo
schváleno.

17t Čerpání rozpočtu za rok2019 -paní Šinde|ářovápředložila přítomným čerpání rozpočtu
z3 rok 2019, paní Maděrová a paní Vilímková doporučují lépe specifikovat některé položky.
Cerpání rozpočtu zatímztstáváotevřeno a k jeho schválení bude přistoupeno na dalším jednaní
VV KSH.

18/ Termíny okresních shromáždění (shromáždéní delegátů SDH) - p. Lacina vyzval
přítomné okresní starosty, aby nahlásili (pokud již bylo stanoveno) svá shromáždění delegátů
SDH.

Benešov - 19. záíi v 9.00 hod., Zdislavice

Beroun - termín zatím není stanoven

Kolín - 30. srpna 2020, Klučov

Kladno - termín ještě není stanoven, neboť dosud není umožněn přístup na stanici HZS ve
Slaném, kde by se mělo shromáždění konat

Kutná Hora - l0. záňi2020, Kulturní dům Lorec v Kutné Hoře

Mělník - termín není pevně stanoven, předběžně jsou zarezervovaný prostory restaurace
Mělník - Chloumekna2}. záíít. r.

Nymburk - I7. zaíí2020, Obecní dům Nymburk

Mladá Boleslav - 1,3. září2020, Mnichovo Hradiště

Praha-qfchod - 5. záři2\2\,restaurace U Labutě, Říčany

P r aba-západ - 26 . září 2020, re staurace U Rybníka, Hvozdni ce

Příbram - 19. záŤí, Krásná Hora nad Vltavou

Rakovník - 19, záŤí, Dům osvěty, Rakovník

19/ ShromáŽdéní delegátů OSH - p. Lacina dal ke zváženi dva termíny, které by přicházely
vúvahu, jedná se o soboty 17, či24. Ťíjna t. r. Všeobecně se přítomní starostové přiklání
k termínu 24. října 2020. Pan Lacina dal dále k úvaze, zda žádat o umožnění realizace
shromáŽdění v budově Krajského úřadu či zvolit jiné místo. Přítomní starostové se přiklání
spíše k volbě jiného místa.

Z následné krátké diskuze vyplynul úkol: Starostové jednottivých okresů zašlou
starostovi KSH návrhy na místo možného konání Shromáždění delegátů OSH ve svých
okresech.

20l Medaile Středočeského kraje - p. Lacina navazuje na email, kte{ý byl o týden dříve
rozeslán na jednotlivá okresní sdružení. Jedná se o návrhy ze stran jednotliqých okresních
starostŮ na Medaili Středočeského kraje za ýznamnou pomoc v boji s pandemií COVID-19.



OSH Kladno, Kolín, Kutná Hora, Benešov aMladáBoleslav nemají žádné návrhy. Starostové
se v podstatě shodují na skutečnosti, že je problematické vybrat jedno konkrétní jméno, neboť
práci v boji s pandemií odvádělo mnoho jednotlivců. To potvrzuje také pí. Hrušková zPrahy-
ýchod, která navrhuje, aby Krajský úřad Středočeského kraje zaslal spíše sborům listinné
poděkování.

V případě OSH Mělník byly na KSH zaslány kontaktní údaje na dva členy jednoho sboru přímo
samotným sborem, vlastní návrhy z OSH Mělník ještě zaslány nebyly. Pan Dvořák přislíbí
projednat s Výkonným výborem a oznámit v nejbližší době starostovi KSH jejich stanovisko.

V případě okresŮ Praha-západ, Rakovník, Nymburk, Beroun a Příbram byly návrhy starostovi
KSH Středočeského kraje předl oženy k dalšímu posouzení. V případě, kdy bylo z OSH dodáno
větŠÍ množství návrhů, projednáp. Lacinapřímo s okresními starosty, kteří nominovaní členové
pŮjdou do konečného výběru spřihlédnutím kjejich nasazení a aktivitám vboji spandemií.
Finální návrhy (předpokládá se cca l0 osob za Středočeský kraj) budou kanceláří KSH
vyplněny a odeslány p. Navrátilovi z krajského úřadu středočeského kraje.

Bc. Jankovský v této souvislosti navrhuje starostovi KSH, aby zaslal poděkování sborům za
jejich Práci v době nouzového stavu, k čemuž se přiklání také pí. Havlínová a navrhuje, aby
poděkování bylo někým za KSH předáno přímo na shromáždění.

Z následné krátké diskuze vyplynul následující úkol: Starostové OSH zašlou starostovi
KSH jména těch sborů ze svých okresů, které by si zasloužily poděkování za svůj
mimořádný přístup v době nouzového stavu a v boji s pandemií COVID-l9. Toto
Poděkování za krajské sdružení bude předáno na okresních shromážděních.

21lYYznamenání - p. Lacina předložil členům VV KSH 8 návrhů na Medaili ZMZ zokresu
Praha-východ (SDH Brandýs nad Labem). Tato vyznamenáni oznaěiljako sporná, nebot' se
jedná o větší počet členů jednoho sboru na poměrně vysoké vyznamenání, avšak s velice
struČným zdŮvodněním, které je u všech nominovaných navíc téměř identické. Proběhla krátká
diskuze a následněje o vrácení těchto návrhů dáno hlasovat:

Usnesení s výsledkem hlasování: Všichni přítomní s právem hlasovat PRO, nikdo nebyl
PROTI a nikdo se nezdrŽel hlasování. Předložené návrhy na vyznamenání byly zamítnuty
a budou vráceny zpět na OSH Praha-východ.

22lRŮzné - v tomto bodě jednotliví členové VV KSH mohli uplatnit své diskuzní příspěvky.

P. Páv - za Aktiv ZH děkuje za podrobnost zápisu pracovnici kanceláře KSH. Nic dalšího nemá
do diskuze.

P. Štetka - OSH Beroun zaČÍnápo nouzovém stavu pomalu rozjíždétsvou činnost, po dlouhých
letech se nekoná dětský den, ale je naplánováno rozloučení s prázdninami jako uk." p.o áěti
PŤed zaěátkem Školního roku. V uplynulém období pandemie nebyly řešeny vážné problémy.

P. HloŽek - informuje o nové pracovnici kanceláře OSH Mladá Boleslav. Paní Kateřina
Musilová z Nové Vsi u Bakova nastoupila od 1. června, zaškolení své následovnice provádí
dlouholetá pracovnice kanceláře pí. Ivanka Aulická.

P. RŮŽiČka - Příštímu jednání Výkonného výboru KSH bude doporučeno za Krajskou odbornou
radu rePrese, abY Plánovaná činnost v oblasti ochrany obyvatelitv abylazačleněna jako součást
KoRR.

L
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P. Dvořak - Ikajská soutěž hry Plamen a dorostu bylaz důvodu pandemie zrušena, v tuto chvíli
nedokáže říct, zdabude možno ji příští rok uspořádat na původně zamýšleném místě na okrese
Mělník, neboť na stadionu jsou planovány rekonstrukce.

Ing. Myslín - OSH Praha-zétpad zrušilo na zaěátku nouzového stavu veškeré plánované akce,
bylo požádáno o příspěvek z Nadace ČEz,posléze zakoupen barel s dezinfekcí a3D tiskárna.
Následovala distribuce dezinfekce, výroba ochranných štítů a další práce spojené s pandemií.
V současné době se opétrozjíždí činnost.

Ing. Karda - informuje o malé ěinnosti Okresní odborné rady represe, zastávánézor, že činnost
odborných rad je velmi dtiežitápro fungování okresního sdružení.Y otázcezrušení setkáníZH
se domnívá, Žetento krok byl rozumný, neboť na podzim by zřejmě jižbyl problém s místem
konánÍ. OSH KutnáHora se přiklání k tomu, aby se setkání uskutečnilo ažpřiští rok a děkuje
Aktivu ZH zapochopení.

PÍ. Havlínová - plánované akce byly přesunuty na podzimní termíny, akcí je poměrně dost.
ZruŠen vŠak byl Kolínský pohár, uskuteční se pouze jediná soutěž, která měla být souěástí
poháru, proběhne 12. záňí t. r. jako soutěž samostatná. Navrhuje, aby byl uspořádán kemp pro
dorost, kde by dorostenci mohli trénovat pod dohledem zkušenějších sportovců, ale uvědomuje
si problém s termínem.

P. Ledvinka - také na Rakovnicku byly plánované akce zrušeny, nyní se rozjíždí činnost, kdy
se konalo jednání rady mládeže, bude zahájenaliga.

P. Zuska - situace je stejná, akce byly zrušeny, nyní se rczlíždí opět ěinnost, jedná se o
usPořádání kempu pro děti v Plchově (proběhne pravděpodobně na konci srpna). Dále p. Zuska
položil dvě otazky starostovi KSH:

o První otázka se ýkala dotace na volnočasové aktivity a školení vedoucích, kdy
jednotlivé okresy měly v nedávné době upřesnit požadované částky dotace na tyto
aktivity, avŠak doposud nepřišla žádná zpétnávazba. Pan Lacina se domnívá, že tato
informace bude podána na shromáždéni starostů v červenci t. r.

o Druhý dotaz se týká povinných zdravotních prohlídek sportovců u lékařů. Tento dotaz
je směřovan vŠem přítomným. Pan Dvořák reaguje, že v jejich případě tuto skutečnost
řeŠÍ aŽ u reprezentace. Pan Lacina se domnívá , že by bylo lépe směřovat dotazna Ing.
NěmeČkovou, s níž se následně spojila telefonicky pí. Vilímková. Je potvrzeno, Že
povinné zdtav otní prohlídky se ťýkaj í pouze reprezentantů.

PÍ. Buryanová - v době pandemie pracovaly na Nymbursku sbory a j ednotky, došlo k aktivnímu
zaPojení Okresní odborné rady prevence a ochrany obyvatelstva (výroba a distribuce
ochranných PomŮcek), dále proběhlo jednání Výkonného uýboru, na konci června se bude
konat První soutěž, potékaždý víkend v záři. Jednotlivé sbory obdržely dotazniky zkanceláře
OSH NYmburk, aby popsaly svou činnost v uplynulém období. Dotazníky poté budou na oSH
NYmburk vyhodnoceny. Kancelař OSH Nymburk nyní pracuje na dokončení registrací sboru.

PÍ. Lanská - děkuje Ing. Myslínovi zOSH Praha-západ za poskytnutí nádobek na dezinfekci
pro obec Hradešín, kde působí jako místostarostka.

Bc. Jankovský - vdobě nouzového stavu byla uzavřena budova, kde sídlí kancelář oSHpříbram. Informuje, že na zák|adé dotazníkovóho šetřeni mezi vedoucími mládeže nebude
dokonČován stávající ročník Plamene, na podzim se zaěne s novým ročníkem. Pokud seženou
organizátory, Plánuje se také poharová soutěž. Na příští rok bylo přesunuto vyprošťování
původně plánované v Rožmitále p. Třemšínem.



Pí. Hrušková-na okrese Praha-rnýchod se nebudou konat náhradní soutěže zazrušené okresní
kolo v PS a jarní kolo Plamene. Rada mládeže se roáodla ocenit vitéze z loňského branného
závodu. Je plánovana soutěž O pohár starostky, na podzim proběhne branný závod nového
ročníku hry Plamen.

P. Zuska - doplňuje svůj předchozí diskuzní příspěvek - OSH Kladno pravděpodobně přdde o
svou kancelář v budově HZS Kladno, neboť do kanceláře je docházeno maximálně jednou
ddně. P. Zuska většinu komunikace řeší mailem, pošta je doručovánana kontaktní adresu
(místo bydliště starosty OSH), prukazky zpravidlavozíp.Zuskapřímo na soutěže.

PÍ. Vilímková - v době nouzového stavu byla uzavřena budova, v niž sídlí kancelář OSH, pí.
Vilímková pracovala z domova, nyní dochází k novému rozjezdu činnosti, je planován Pohar
starostky pro děti i dospělé, bude uskutečněno předání cen POODM, rozjela se liga, kterou ale
nepořádá okresní sdružení.

Pí. Havlínová - doplňuje, že v připadé zájml, uspořádat Krajské kolo v požámím sportu
v Kolíně příští rok, je třeba vzít úvahu pořádani Kmochova Kolína ve dnech 12. a 13. června
202I, v úvahu by tedy píichazelpouze termín 19. a20. června 202L

23l Termín příštího jednání W KSH - p. Lacina navrhl svolání dalšího jednání VV KSH až
po podpisu smlouvy s Krajským uřadem Středočeského kraje, předběžně je stanoven termín na
25. srpna2020.

24l Závér jednání - p. Lacina poděkoval všem přítomným zaúěast a za spoluptáci. Jednáni
bylo ukončeno v 19:15 hod.

Oldřich Lacina, starosta KSH:

Markéta Hrušková, ověřovatelk a zápisu: ďnnú*'

N-l
Josef Myslín, ověřovatel zápisu: .., ]..l.t L--...

Zápis vyhotovila: Petra Myslínová Cejpková: ..

9


